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Aktuell informasjon fra Oppland fylkeskommune. 
 
Saka blir lagt fram for regionrådet med slik 
 

Innstilling: 
1. Regionrådet for Midt-Gudbrandsdal tar informasjonen til orientering. 
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RMG-025/17   02.06.2017 Behandling: 

 Rektorstillingen er ved Vinstra Vidaregåande Skule er lyst og ut, det 
er gått breitt ut for å rekruttere. 
 
Innspill fra møte: Viktig at andre videregående skoler i Oppland ikke 
blir skadelidende på grunn av andre skolers overforbruk. Ber om at 
representanter fra fylkeskommunen tar med seg det signalet tilbake 
til Fylkeshuset. 
 

 Busstilbud i Gudbrandsdalen 
Nye tilbud på plass, orientering fra fylkeskommunen. 
Innspill: burde bussrute 142 mellom Sjoa og Kvam gått på gammel 
E6? Det er ikke mange minutter tidsbesparelse ved å kjøre ny E6 og 
det vil gi et mye bedre tilbud om bussen gikk etter gammel E6. 
Følges opp til neste regionrådsmøte. 
 

 Spørsmål fra Oppland Fylkeskommunen til Nord-Fron kommune. 
Er det slik at Nord-Fron-kommune har bedt grunneiere om å skrive 
under på sykkelforbund etter ny landbruksvei mellom Nord-Fron og 
Sør-Fron kommune? 
Svar fra Nord-Fron; ja, da dette er lagt som premiss for å få bygge 
veien. 
Status for prosjektet sykkelvei refereres på neste møte. 
 

RMG-025/17   02.06.2017 Vedtak: 
Som innstillinga. 


